

TABLE OF CONTENTS

目 录

Implementation of Natural Language Processing Platform Based on Hadoop Cluster

(一种基于 Hadoop 集群的自然语言处理平台实现方案)

N. XIE, W. GUO, H. F. TANG.....645

The Management Method of Onboard Embedded Software Timer Based on C51 Language

(基于 C51 语言的星载嵌入式软件定时器管理方法)

J. WANG, L. HU, Z. H. WANG.....654

The Design and Application of City Smart Growth Evaluation System Based on Dunhuang City

(城市精明增长评估体系的设计与应用——以敦煌市为例)

A L. SONG, H. F. LIU, S. S. LIU.....662

Dynamic Planning Method Based on Time Delayed Q-Learning

(基于时延 Q 学习的机器人动态规划方法)

X. ZHUANG.....671

The Design and Implementation of Daban: The Network Communication System for College Students

(大学生网络交往系统“搭瓣”的设计与实现)

W. X. ZHANG, X. G. ZHENG, S. X. LIAN, X. P. SUO.....678

A Quantum Key Distribution Protocol Based on the Single Polarization Photon

(一种基于单偏振光子的量子密钥分配协议)

T. FU, H. B. WANG.....688

Price Estimation of Pseudo-Ginseng Based on ARIMA Model and BP Neural Network

(基于 ARIMA 模型与 BP 神经网络的三七价格预测)

J. Z. LIU, H. C. LI.....696